
 BRM.0012.5.8.2018 
 

Protokół nr 1/2018 

posiedzenia Komisji Zdrowia, Rodziny i Pomocy Społecznej  

Rady Miejskiej Inowrocławia, odbytego w dniu  3 grudnia 2018 r.   

w Urzędzie Miasta Inowrocławia,  ul. Prezydenta Franklina Roosevelta 36. 

 

……………………………………………………………………………… 

 

Czas  trwania posiedzenia 8.30 - 9.00. 
 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

1. Stolarska Lidia     – Przewodniczący Komisji. 

2. Łośko Magdalena   – Członek Komisji 

3. Olszewski Grzegorz  – Członek Komisji 

3. Żukowska Maria  – Członek Komisji 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta.  

2. Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji 

Zdrowia. 

Listy obecności radnych oraz zaproszonych gości stanowią załączniki nr 1 i 2  

do protokółu. 

 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum.  

 

 Posiedzenie Komisji otworzyła i prowadziła Pani Lidia Stolarska –  

Przewodnicząca Komisji. 
 

Zgodnie z listą obecności, w obradach Komisji  uczestniczy 4 radnych,  

co wobec ustalonego składu Komisji wynoszącego 4 osoby, stanowi kworum 

pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

Ad 2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 

 

Przewodnicząca Komisji przedstawiła członkom Komisji porządek  

dzienny posiedzenia Komisji. Wobec braku uwag, poddała pod głosowanie 

wniosek o przyjęcie porządku dziennego posiedzenia.  

 

W głosowaniu wzięło udział 4 członków Komisji. Za wnioskiem głosowało  

4 członków Komisji, głosów przeciwnych i wstrzymujących się  - nie było.  

 

Porządek obrad przedstawia się następująco: 
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Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 

3. Wybór Zastępcy Przewodniczącej Komisji. 

4. Opiniowanie projektu budżetu Miasta Inowrocławia na 2019 r. 

5. Ustalenie planu pracy komisji na I półrocze 2019 r. 

6. Sprawy wymagające opinii Komisji (projekt uchwały). 

7. Sprawy bieżące. 

 

Ad 3. Wybór Zastępcy Przewodniczącego Komisji. 
 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji: 

Przewodnicząca Komisji zaproponowała na funkcję Zastępcy Przewodniczącej 

Komisji panią Marię Żukowską. 

Czy pani radna Maria Żukowska  wyraża zgodę? 

 

Maria Żukowska: 

Tak, wyrażam zgodę. 
 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji: 

Czy są inne propozycje? 

Innych kandydatur nie zgłoszono. 
 

 Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie wniosek w sprawie 

powierzenia funkcji Zastępcy Przewodniczącej Komisji pani radnej Marii 

Żukowskiej. 
 

W głosowaniu wzięło udział 3 członków Komisji. 

Za wnioskiem głosowało 3 członków Komisji, głosów przeciwnych – 0, 

wstrzymujących się  - 0.  

 

Stwierdzam, że Zastępcą Przewodniczącej Komisji została pani radna Maria 

Żukowska. 
 

Ad 4. Opiniowanie projektu budżetu Miasta Inowrocławia na 2019 r. 

 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Pani Skarbnik przedstawiła  projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu 

Miasta Inowrocławia na rok 2019 oraz  projekt uchwały  w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 2019-2032. 

Projekt budżetu Miasta Inowrocławia na 2019 r. oraz projekt uchwały   

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 

2019-2032,  stanowią załączniki do protokołu nr IV/2018 sesji Rady Miejskiej 

Inowrocławia. 
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Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji: 

Czy mają państwo uwagi, zapytania do projektu uchwały w sprawie uchwalenia 

budżetu Miasta Inowrocławia na rok 2019 oraz  projektu uchwały   

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 

2019-2032? 
 

W dyskusji głos zabierali: 
 

Grzegorz Olszewski: 

Str. 97 – sprawy z zakresu oświaty i wychowania.  W punkcie „a”, jest podana 

kwota 45 275 137 zł i obejmuje to funkcjonowanie 12 szkół podstawowych.  

„W  zreformowanych szkołach publicznych uczyć się będzie 4978 uczniów  

w 227 oddziałach.  W publicznych szkołach podstawowych zatrudnieni będą 

nauczyciele na 457,23 etatach oraz pracownicy obsługi i administracji na 140,25 

etatach.  Z uwagi na prognozowany ubytek uczniów z dniem 1 września planuje 

się redukcję zatrudnienia nauczycieli”. Czy w tej kwocie 45 275 137 zł 

uwzględnione są również odprawy dla  nauczycieli? 
 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Jeżeli chodzi o cały zakres spraw oświaty i wychowania, na ten cel 

przeznaczona jest kwota ponad 80 mln zł, i właśnie w tej kwocie mieści się  

ok. 2 mln zł, które planuje się przeznaczyć na te odprawy... 

 

Grzegorz Olszewski: 

Ilu z tych nauczycieli straci pracę? 

 

Grażyna Filipiak Skarbnik Miasta: 

Trudno powiedzieć  na dzień dzisiejszy. Na pewno powyżej 20 osób… 
 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji: 

Nie widzę  innych chętnych do zabrania głosu, przystępujemy do głosowania. 

 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały   

w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Inowrocławia na  2019 r.? 

 

Głosowanie:  za  - 3, przeciw – 0, wstrzym. się  - 1. 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały  

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 

2019-2032”? 

 

Głosowanie:  za  - 3, przeciw – 0, wstrzym. się  - 1. 
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Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 
 

Ad 5. Ustalenie planu pracy Komisji na I półrocze 2019 r. 

 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji: 

Przewodniczący Komisji przedstawił członkom Komisji propozycje tematów do 

planu pracy Komisji na I półrocze 2019 r.: 

Styczeń 

- Pomoc osobom bezdomnym na terenie Miasta Inowrocławia w okresie 

zimowym. 

Luty 

- Ocena realizacji „Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii” w 2018 r. oraz 

propozycje programowe na 2019 r. 

Marzec 

- Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za 2018 r. oraz 

przedstawienie potrzeb związanych z realizacją zadań w 2019 r. 

Kwiecień 

- Sprawozdanie z realizacji „Miejskiego Programu Ochrony Zdrowia 

Psychicznego na lata 2016-2021 dla Miasta Inowrocławia” za rok 2018. 

- Ocena zasobów pomocy społecznej za 2018 r. 

Maj 

- Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za 2018 r. 

- Sprawozdanie z realizacji w 2018 r. zadań określonych w Miejskiej Strategii 

Rozwiązywania Problemów Społecznych. 

- Ustalenie planu pracy Komisji na II półrocze 2019 r. 

Czerwiec 

- Ocena funkcjonowania Domu Dziennego Pobytu „Życzliwa Przystań” za 

2018 r. 

- Przyjęcie sprawozdania z realizacji zadań wymienionych w „Planie działań 

w zakresie polityki zdrowotnej dla Miasta Inowrocławia na lata 2016-2021” za 

okres 2016-2018. 
 

Innych propozycji do planu pracy Komisji nie wniesiono. 
 

Głosowanie:  za  - 4, przeciw – 0, wstrzym. się  - 0. 
 

Plan pracy Komisji został przyjęty.  

Stanowi on  załącznik nr 3 do protokółu.  

 

Ad 6. Sprawy wymagające opinii Komisji. 
 

Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji 

Zdrowia: 

Przedstawił projekt  uchwały w sprawie statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Inowrocławiu. 
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Projekt uchwały stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 

Grzegorz Olszewski: 

W § 2 projektu uchwały są wymienione trzy ustawy, na podstawie których  

działa Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej w Inowrocławiu.   Czytając jednak 

dalej zapisy tej uchwały, np. w § 4 -  mamy podane zadania realizowane przez 

Ośrodek i opis co one obejmują, ale już bez podania ustawy, gdzie te działania 

są określone. Jest zapis „działania określone w art. 3 ust. 2 i art. 15 ustawy” , ale 

jakiej ustawy? 

 

Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji 

Zdrowia: 

Przeanalizuję pana uwagę z Biurem Prawnym Urzędu Miasta. Jeśli Biuro 

Prawne uzna, że należy to dopisać, na sesji Rady wniosę to w ramach 

autopoprawki. 
 

Przystępujemy do głosowania. 
 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie statutu 

Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Inowrocławiu? 

 

Głosowanie:  za  - 4, przeciw – 0, wstrzym. się  - 0. 
 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 
 

Ad 7. Sprawy bieżące.  

 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji: 

Czy w sprawach bieżących mają państwo do przedstawienia jakieś sprawy? 

Nie widzę chętnych do zabrania głosu.  

 

Po wyczerpaniu porządku posiedzenia, Przewodnicząca Komisji 

podziękowała  za udział i zamknęła  posiedzenie. 

 

Przewodnicząca Komisji 

 

Lidia Stolarska 

 

 

 

 

 
 

Protokółowała 

Dorota Trojanowska 


